                                                                   Phonetic Show.

   Mary Poppins: Hello, hello everybody! I’m Mary Poppins. And this is my dog Goofy. He is very clever and can speak Russian and English.
   Dog: Yes, I really do!


    Mary Poppins: Today the Wind of Changes has brought us here from the wonderful countries of Soundland and Fonland.

  Dog: Сегодня Ветер Перемен принес нас сюда из замечательных стран Саундландии, что в переводе означает Страна Звуков и Фонландии, Страны Фонетики.

   Mary Poppins: The most fascinating and merriest inhabitants of those countries will celebrate a happy holiday of friendship between them and asked us to invite all those who can speak perfect English and correctly pronounce English sounds to join them.

   Dog: Очаровательные и веселые жители этих стран собираются отмечать замечательный праздник дружбы между ними и попросили нас пригласить на него всех кто умеет красиво говорить на английском языке и знает английские звуки.

   Mary Poppins: Would you like to visit these hospitable countries? We are sure you will greatly enjoy this breathtaking journey.

   Dog: А вы бы хотели побывать у этих гостеприимных жителей? Мы уверены, что вам обязательно понравиться это захватывающее приключение. А теперь посмотрите на радостных жителей Саундландии и Фонландиию

                                                                ( отрывок из фильма)

                                                        раздается телефонный звонок.

   Mary Poppins: I’m sorry! Somebody is calling me.  Hello! Oh, no. Don’t say so! I can’t believe it! We’ll do our best to help you.  

   Dog: По-моему что-то случилось. Мэри Поппинс чем-то взволнована!

   Mary Poppins: Dear boys and girls! A terrible thing has happened. The holiday of friendship in Soundland and Fonland may not happen!

   Dog: Дорогие мальчики и девочки! Случилось страшное. Нам сообщили, что праздник в Саундландии и Фонландии может не состояться.

   Mary Poppins: It turned out that The Wicked Witch of Mistakes got extremely angry when she learned that she wasn’t invited to that holiday and promised to put a spell and make the people of those countries live in a constant quarrel.

   Dog: Оказывается, Злая Колдунья Неразбериха ужасно разозлилась не получив приглашения на праздник и пообещала наложить заклинание, которое навсегда рассорит жителей этих стран.

   Mary Poppins: But one brave man managed to steal that wicked spell and if we are be able to solve it, the spell won’t realize Are you ready to help the people of Soundland and Fonland?

   Dog: Однако, одному храбрецу удалось завладеть книгой этих заклятий и если мы сможем разгадать их оно никогда не сбудется. Вы готовы помочь жителям этих стран? Тогда смельчаки выходите по одному и представьтесь.

                                    ( участники представляют свои визитки)

   Mary Poppins: So, the first spell. Write down the letters and if you do everything correctly you’ll get the message.

   Dog:  Итак, задание 1: Запишите английские буквы, которые вам будут диктовать. Если вы все сделаете правильно, вы сможете прочитать текст 1го заклятия.

	If you don’t want to see me at your holiday, you can’t have it.  


(после выполнения задания, во время подведения итогов прозвучит песня)

                                                          (The song)

   Mari Poppins: OK. Most of you have coped with this task, but still, to our great pity, we have to sacrifice some of our participants for the witch couldn’t repeat the spell again.

   Dog: Ну что же, многим из вас удалось справиться с 1ым заданием, но к нашему большому сожалению, мы все же должны оставить некоторых из вас в залог колдунье, чтобы она не смогла снова повторить свое заклятие.

   Mary Poppins: And now listen to the following chain of words and try to define which one of them doesn’t suit all the others.

  Dog: А теперь, ребята, прослушайте следующие цепочки слов и постарайтесь определить какое одно слово не подходит ко всем остальным.

[ei] –  Stadium, their, skate, table, grey.

[ i:] – green, these, leap-frog, please, Britain.
[w] – what, white, very, swim, well.

[   ] – thanks, think, nice, three, thing.

[ou] – snowball, want, go, those, know.

[ ^ ] – aunt, love, duck, brother, jump.

[    ] – badminton, black, that, Africa, friend.

                                                                     (The dance)  

   Mary Poppins: Well, we got over one more spell and again some pupils should leave us.

   Dog: Итак, еще одно испытание позади и снова несколько учеников должны покинуть нас.

   Mary Poppins: You see, The Wicked Witch is sure that such young people won’t be able to read these texts properly. Let’s prove she is awfully mistaken. 

   
Dog: Видите ли, ребята, Злая Ведьма просто уверена, что такие юные люди не смогут прочитать красиво английские тексты. Так давайте же докажем, что она сильно ошибается.

   Mary Poppins: Great! No doubt one more spell is successfully broken!

   Dog: Здорово! Без сомнения еще одно заклятие разрушено! 

    Mary Poppins: We are approaching the end! And at last, would you demonstrate your wonderful phonetics and recite the poems you know.

  Dog: Дело, кажется движется к концу. И, наконец, давайте прочитаем стихотворения, которые вы разучили по-английски.

                                        ( Вновь раздается телефонный звонок)

   Mary Poppins: Hello! Wow, it’s great! We are so happy! Well, OK! I’ll tell them about your request! See you soon!  The people of Soundland and Phonland are so grateful to you and asked me to tell you about their wish to give their saviors the honorable titles “ Miss Phonetics” “ Miss Sound” and “ Miss Pronunciation”.

   Dog: Ребята, жители Саундландии и Фонландии очень благодарны вам за помощь и просили присвоить своим спасителям почетные титулы «Мисс Фонетика», «Мисс Звук», и «Мисс Произношение». Теперь то их празднику не помешает никакая злая колдунья!

